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MR vergadering 

Datum   : woensdag 21 mei 2025 

Aanwezig                 : Aysen, Julio, Reinier, Wendy, Berry Jacky, Maartje 
Afwezig   : - 
Notulist   : Maartje 

 

Onderwerp/ bespreekpunten 
 

Afspraken Actie/Wie doet wat? 

1.Welkom 
 
Berry opent de vergadering 

 

  

2. Mededelingen   
- Mooie review geschreven 

over de school door Julio. 
- GMR: wat is er laatste GMR 

besproken? (Wendy) 
- Vakantierooster 2025-2026  

(5 juni studiedag voor de juni week) 
(Berry) 
 

 
Bedankt! Hopelijk willen 
andere MR leden dit ook 
voor ons doen. 
 
GMR: 5 mei is een verplicht 
vrije dag vanaf volgend jaar. 
IHP:  wij staan op nr.1. 
Wanneer er plannen zijn 
over de bouw komt dit in de 
MR (zoals plattengronden). 
 
Vakantierooster: 

5 juni is akkoord. 

 
 

3. IHP Gestel stand van zaken 
 
 

De gymzaal: de brief is 
ontvangen maar helaas gaat 
de gymzaal niet hier komen. 
Schoolbestuur zou in 
overleg met de gemeente 
dit besluit hebben genomen. 
Echter heeft het 
schoolbestuur onze wens 
wel degelijk besproken. Een 
betere omschrijving is dat 
het besluit na overleg is 
genomen. De keuze 
hiervoor is door de 
gemeente genomen. De 

 

 

ACTIE- en BESLUITENLIJST 

Medezeggenschapsvergadering bs 

Karel de Grote 
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gymzalen komen op Van 
Flotowlaan.  
 
IHP gaat ook meegenomen 
worden in het schoolplan. 
In samenwerking met alle 
partijen zal MR worden 
meegenomen in het plan. 
Dit wordt geagendeerd.  
2026-2027 Wellicht 
verhuizen naar tijdelijke 
locatie en start bouw. 
 
Reinier: JOP (jeugd 
ontmoetingsplek)  Dit stond 
ook in de brief naar de 
gemeente. Reinier heeft 
gesproken met Dynamo. Er 
is geen overleg geweest of 
het plan past bij wat de wijk 
wil. Past dit nog bij het 
beweegplein? Nu komen 
fatbikes, scooters e.d. over 
het beweegplein. Dit maakt 
het minder veilig.  
Aan dynamo is aangegeven: 
betrek meerdere partijen bij 
jullie plannen.   
Aysen: Bij de gemeente (via 
de app) nogmaals gevraagd 
voor een watertappunt. De 
gemeente geeft aan dat er 
helaas beperkt budget is om 
die watertappunten te 
onderhouden.  Reinier geeft 
aan dat dit al erg lang op het 
wensenlijstje staat (dynamo 
en jogg zijn hier ook mee 
bezig geweest). Helaas gaat 
er vooralsnog geen 
watertappunt komen. 

4. Schoolgids (Berry/Jacky) 
 

Ieder jaar maakt Jacky een 
schoolgids. Ieder jaar wordt 
er iets aangepast. Deze zal 
worden doorgestuurd door 
Jacky naar de MR met de 
vraag of de leden deze wil 
lezen en feedback wil geven.  
Lees vooral de stukken met 
de aanpassingen.  

Jacky 
MR leden 
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Iedere school maakt 1x in de 
4 jaar een schoolplan. 
Hieraan staan doelen waar 
de school aan wil werken. 
Het vorige plan liep tot 
2023, daarna was SKPO 
bezig met het maken van 
een nieuw Koersplan. 
Daarom wordt het 
schoolplan komend jaar 
gemaakt. Op de laatste 
studiedag zal het team het 
plan gaan bespreken. 
Het plan gaat over 4 jaar 
(2025-2029). Hieruit volgt 
een jaarplan. 
Dit zal met de MR allemaal 
besproken worden. Na de 
zomervakantie zal het 
schoolplan met de MR 
gedeeld worden. 
 
Op het schoolplan zal 
bijvoorbeeld burgerschap 
terug te zien zijn. 
Subsidie basisvaardigheden 
is toegekend en die wordt 
bijvoorbeeld ingezet voor 
taal en ICT. Hier kunnen dan 
bijvoorbeeld ook experts 
van worden ingehuurd.  

Team  
MR 

5. Formatie volgend schooljaar 
(Berry/Jacky) 

 
 

Opdracht: voor einde 
schooljaar 1fte minder en 
voor maart 1fte minder. Dit 
is met het team besproken 
en het team is verzocht zelf 
op zoek te gaan naar 
mogelijkheden. Morgen 
komen er vacatures op de 
website waar het team naar 
zal gaan kijken. 
Collega’s zijn al rond gaan 
kijken op andere scholen 
maar er is nog niets 
concreets uitgekomen. Er 
wordt gestuurd op een 
natuurlijk verloop van de 2 
fte die onze school minder 
heeft komend schooljaar. 
De vraag ligt dus ook bij het 
team, is er ergens ander ook 
een match. 

Team 
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Er wordt gevraagd: 
Is er sprake van 
combinatiegroepen? 
Streven is 8 groepen. 
Er zullen veel extra’s vanaf 
gaan nu de werkzaamheden 
met minder collega's gedaan 
moeten worden. 
25 Leerlingen is een 
gemiddelde, reguliere 
groepsgrootte. 
 
 
Er worden al ideeën 
gebracht om bijvoorbeeld 
ook ouders nog meer te 
betrekken bij de vele taken 
die de school met een klein 
team uitgevoerd te moeten 
worden. Bijvoorbeeld door 
de lijst regelmatig of 
continue inzichtelijk te 
houden.  
Hoe we ouders kunnen 
betrekken zou de MR graag 
over willen sparren in het 
nieuwe schooljaar. Om de 
verbinding te krijgen tussen 
ouders. We agenderen dit 
aan het begin van het 
nieuwe schooljaar. 
Ouderbetrokkenheid maar 
ook hoe ouders elkaar 
kunnen ontmoeten op een 
ontspannen manier. 
Er zijn veel ideeën om dit in 
gang te zetten.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MR 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(P)MR 
 

6. MR komend schooljaar. Wie 
blijft aan? Wie vertrekt? (Berry) 

 
 

Geleding ouders en 
leerkrachten moet gelijk 
blijven. Op 18 juni geeft de 
OMR aan wie volgend 
schooljaar zal deelnemen en 
wie niet.  
 
Daarnaast willen we 
nadenken over welke dagen 
de MR vergaderingen willen 
laten plaatsvinden. 
Wat zijn betere dagen.  Voor 
bijna alle MR leden nu is de 
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is de woensdag geschikt 
voor MR vergaderingen. 

7. Rondvraag 
Aanwezigheid MR vergadering 
woensdag 18 juni 2025 
- Formatie 2025-2026 

(definitief) 
- (Goedkeuring) schoolgids 

 

18 juni vergadering 13.30. 
Alle MR leden zijn aanwezig. 
De vraag om de formele 
stukken tijdig door te 
sturen. 
 
Verder geen vragen.  

MR 

8. Afsluiting   

 

 

 

 

 

 


